
 
 

Interpellation Tyresö Kommunfullmäktige 
 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande. 

Tyresö bågskyttar grundades 1960 och har idag 204 medlemmar mellan 10 och 75 år. Under 
vinterhalvåret tränar de i Forellhallens källare och på sommarhalvåret tränar de utomhus.  
De senaste 7 åren har utomhusträning skett på ängen vid Wättinge, där det nu ska anläggas 
en dagvattendamm. Föreningen har därför sagts upp.  

Det är inte första gången de får flytta och de önskar nu en långsiktig lösning för sin 
utomhusträning. De behöver en äng där de kan skjuta pilbåge och armborst, på ett för 
omgivningen säkert sätt. Där önskar de också ett utrymme som kan fungera som klubbstuga 
med egen toalett, el och vatten.  
 
Det senaste året har ett par förslag kommit på tal, bland annat ängen vid Tyresö kyrka och 
ängen sydväst om Prinsvillan nära kyrkan. Ängen vid kyrkan avfärdades på grund av att 
säkerheten för tredje man, inte uppfylldes. Ängen vid Prinsvillan ansåg föreningen vara bra 
men marken behövde jämnas till. Eftersom det ej gick att få maskiner på plats för detta 
arbete pga att träbron över Folbrinksströmmen inte skulle bära, föll även det förslaget. 
 
Det alternativ som de nu fått är Prästängen nära brukshundsklubben. På Prästängen dumpas 
idag snö. Eftersom Prästängen ligger i skugga kan snön ligga kvar länge, ofta fram till 
midsommar. Det blir lerigt och toalett saknas. Sporten bågskytte attraherar på grund av sin 
karaktär många funktionsnedsatta. Föreningen har även många kvinnliga skyttar. När det 
inte finns tillgång till toalett i direkt anslutning till utebanan väljer flera av dessa att inte 
deltaga i den verksamheten. Det går inte heller att anordna tävlingar utan tillgång till toalett, 
el och vatten. 
 
Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är – Kan Tyresö kommun ge Tyresö Bågskyttar 
en långsiktig lösning med tillgång till de faciliteter de behöver? 
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